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Naar aanleiding van uw schriftelijke vragen treft u onderstaand het antwoord van het college aan.
In het kader van de Pilot Energiek Westdorp informeren wij u graag over de voortgang.  

Het college heeft in 2019 opdracht gegeven om de alternatieven voor aardgas voor de wijk Westdorp 
in beeld te brengen en inzicht te krijgen wat afkoppelen van het aardgas voor de bestaande 
woonomgeving gaat betekenen. Afgelopen jaar hebben wij de kansen verkend om in de wijk Westdorp 
als eerste het proces te starten. We werken toe naar een besluitvormingsmoment voor de 
zomervakantie van dit jaar. Hier worden de onderzoeksresultaten van mei 2020 gepresenteerd en 
besloten of het onderzoek in Westdorp voortgezet en verdiept kan gaan worden tot 
wijkuitvoeringsplannen. 

1. Welk advies heeft het adviesbureau gegeven? Is het rapport in te zien? 
In de wijk Westdorp wordt op dit moment onderzoek gedaan naar de verduurzaming van de wijk. Er 
wordt door onderzoeksbureau CE Delft onderzocht welk alternatief voor aardgas er beschikbaar is 
voor Westdorp en in hoeverre dit alternatief voldoende kansrijk en betaalbaar lijkt om het verder te 
onderzoeken. We verwachten in mei het onderzoeksrapport op te leveren en dan wordt duidelijk of het 
kansrijk is om het haalbaarheidsonderzoek van Westdorp voort te zetten en te verdiepen. Het 
onderzoeksrapport wordt in mei opgeleverd waarbij een advies van CE Delft opgenomen is. Het 
rapport is op dat moment dan ook in te zien.

2. Wat is de huidige stand van zaken, wat is de te verwachten voortgang en wat doet het college met 
dit advies? 

Als gemeente zijn wij regisseur van de warmtetransitie. Wij hebben de taak om de omslag naar 
aardgasvrij wonen in goede banen te leiden in afstemming met de belangrijke stakeholders. Naast de 
regierol hebben we de taak om beleid te ontwikkelen in de vorm een warmtetransitievisie en 
wijkuitvoeringsplannen. 

De komende tijd gaat de vraag spelen of het kansrijk is om de onderzoeksresultaten voor de wijk 
Westdorp uit te gaan diepen tot wijkuitvoeringsplannen voor de wijk Westdorp. We hebben op dit 
moment nog drie dingen nodig voordat we dit besluitvormingsproces kunnen faciliteren:

 Welk alternatief voor aardgas is beschikbaar voor deze wijk? 
 In hoeverre is dit alternatief realistisch en betaalbaar? 



 Zijn er meekoppelkansen (in de openbare ruimte en bestaande woningen) welke maken dat 
Westdorp kansrijk is of zijn andere wijken kansrijker? 

We verwachten dat het College rond de zomer het onderzoeksrapport kan vaststellen. Wat betekent 
dat ze een besluit neemt over de vraag of het kansrijk is om het Westdorp onderzoek uit de diepen en 
toe te werken naar wijkuitvoeringsplannen voor Westdorp.

3. Zijn de bewoners en klankbordgroep van bewoners van de recente ontwikkelingen op de hoogte 
gesteld en wanneer? 

4. Beseft het college dat het college voor een klankbordgroep ontmoedigend werkt als men niet op 
de hoogte wordt gehouden en wat gaat u doen om de klankbordgroep weer te enthousiasmeren?

We staan open voor de input van  inwoners en belanghebbende organisaties van de wijk en hebben 
daarom medio 2019 een klankbordgroep opgericht. De klankbordgroep heeft tot doel mensen in de 
buurt mee te nemen in het lopende onderzoek. De klankbordgroep is in 2019 meerdere keren bij 
elkaar geweest en op de hoogte gebracht van het proces en het onderzoek. Zo zijn de leden van de 
klankbordgroep voor de kerst nog telefonisch op de hoogte gebracht van de stand van zaken rondom 
het project. Ook zijn er afgelopen jaar meerdere nieuwsbrieven verstuurd, zijn er diverse 
inloopmomenten bij SV Raalte geweest en heeft de klankbordgroep en de wijk afgelopen week nog 
een informatiebrief ontvangen.  

We zijn ons ervan bewust dat we de klankbordgroep goed op de hoogte moeten houden. Tegelijkertijd 
zijn we ons ervan bewust dat we vrijwillige inzet en kostbare tijd van mensen vragen, en we dit alleen 
willen doen wanneer er nieuwe ontwikkelingen zijn om te bespreken. De warmtetransitie is een 
ingewikkeld proces, welke niet vandaag of morgen maar op de lange termijn duidelijkheden gaat 
brengen. We snappen dat meedenken in een langdurig proces ontmoedigend kan werken en 
proberen daar in samenspraak met de klankbordgroep zo goed mogelijk het balans in te vinden. Op 
donderdag 12 maart is een nieuwe klankbordgroep bijeenkomst gepland om de klankbordgroep 
verder bij te praten over de planning en het proces voor de komende maanden.

5. Hoeveel heeft het advies tot nu toe gekost? 
Het onderzoek van CE Delft wordt uitgevoerd voor een vaste prijs van € 18.000,00 (excl. BTW). Dit is 
inclusief een bijdrage voor het gebruik van de CEGOIA-webtool. 

Met beantwoording van uw vragen is het onzes inziens inzichtelijk dat de pilot Energiek niet in 
schoonheid lijkt te stranden. Wij hopen u met beantwoording van bovenstaande vragen voldoende te 
hebben geïnformeerd. 
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